
BESTYRELSESMØDE: NR. 1 2024, GORM – MED SPISNING KL. 18 

TID:  MANDAG DEN 18. MARTS 2024 KL. 18-21 

STED:  ABRAHAMSENS GÅRD 

 

DELTAGERE: OLE, BENTE, TOKE, STIG OG PERNILLE 

REFERENT: PERNILLE 

AFBUD:  

FORPLEJNING: SANDWICH – BENTE MEDBRINGER  

DAGSORDEN 
 

Referat 

1. Velkomme til et nyt bestyrelsesår v/Pernille 
 
- Sammensætning af områder med 
formænd/ansvarlige personer: 
(skriv gerne sammensætning til højre). 
 
Træning:  
Områdeansvarlig: Toke 
Hvem er tilknyttet dette område indenfor: 
- Børne/Unge 
- Træning (voksne) 
- Elite 
- Rekruttering 
- Skole 
 
Arrangementer og klubliv:  
Områdeansvarlig: Bente 
Hvem er tilknyttet dette område indenfor: 
- Arrangementer 
- Aktiviteter 
- Kommunikation og PR 
 
Faciliteter: 
Områdeansvarlig: Stig 
Hvem er tilknyttet dette område indenfor: 
- Kort og Skov 
- Materiel 
- IT 
- Reglement 
 
- Beskrivelse af områder, hvordan går det med 
dette?  
- Kommunikation mellem bestyrelse og områder 

B&U:  
Toke Seir,  Steen Holmegaard, Pernille Buch. 
 
Træning:  
Jacob Bang, Steen Holmegaard, Toke Seir, 
Claus Lyngby. 
 
Elite:  
Claus Lyngby, Pernille Buch, Toke Seir 
 
Rekruttering:  
Grethe Buch, Steen Holmegaard, Toke Seir 
 
Skole: 
KK, Toke Seir, Steen Holmegaard. 
 
Arrangementsudvalget består af: 
Bente, Annette Lund, Anne-Sofie Olsen, Inger 
Jensen og Poul Erik Buch. 
 
PR og kommunikation består af: 
Bente, Dorthe Johansen og Annett Lassen. 
 
Aktiviteter: 
Marianne Damgaard finder ”kokke” til 
tirsdags-spisning. 
Leder efter flere kræfter til dette område. 
 
Kort og Skov: 
Formand: Søren Germann 
Udvalg: Jacob, Annett, Stig 
Korttegnere: Flemming A., Heidi K. 



 
Datoer for bestyrelsesmøder mm. 2024 
Forslag:  
Torsdag den 2. maj 2024 
Mandag den 17. juni 2024 
Onsdag den 11. september 2024 
Onsdag den 9. oktober 2024 
Torsdag den 28. november 2024 
Mandag den 13. januar 2025 
 
- Klubfest fredag 1/11  (forslag) 
- Juleafslutning tirsdag 17/12 (forslag) 
  
- Generalforsamling 19/2 2025 (forslag ) 
- 1. bestyrelsesmøde 10/3 2025 (forslag) 
 

 
Materiel: 
Jens Kristian Laursen 
 
Beskrivelse af områder: 
Alle arbejder videre med dette.  
 
Datoer for møder vedtaget.  
 
 
 

2. Vigtige datoer 2024 v/Pernille 
 
- Påskeløb 28. – 30. marts - Vejle 
- Skole-OL lokalstævne 11. april - Grene 
- Divisionsmatch 14. april - Langesø 
- Skole-OL lokalstævne 18. april – Gadbjerg 
- Find-Vej-I dag 29. april – Jelling Skov 
- Klubmesterskaber Sprint 1. maj - Kolding 
- JFM Sprint 4. maj – Jelling by 
- Musikfestival 23.-26. maj 
- Jellingløbet 5. juni 
- Klubtur (Gorm 3-dages) 7.-9. juni 
- Skole OL Finale uge 11. – 14. juni 
- Divisionsmatch 23. juni - Kolding 
- Hærvejsløbet 29. juni  
- Divisionsmatch 1. September – Trelde 
- Klubmesterskaber 10. sept. Nørlund 
- Brandbjerg rekruttering 8. sept.  
- Åbent-løb Gorm arrangerer åbent 29/9 
- Klubtur uge 42 Gøteborg 
- Klubfest 8. november 
- Juleafslutning 11. december 
 

Klubmesterskab DAG – forslag: tirsdag den 
10. september i Nørrelund Plantage (nord for 
Brande). Herning OK har træning og vil gerne 
lave baner til os. Der kan tilbydes START 
mellem 17-18 – så børnefamilier kan også 
være med.  
Klubmesterskaber dag 10/9 vedtaget.  

3. Opfølgning siden sidst v/Pernille 
  
- Godkendelse af referat fra sidste møde 
- Opfølgning Generalforsamling  
- Klubledermøde 22. januar  
- GF JFS 

Opfølgning sidste møde: Ingen 
kommentarer.  
 
Opfølgning fra GF OK Gorm: 
Bente: Angående nye induktionskomfurer er 
der delte meninger blandt de medlemmer der 



- Repræsentantskabsmøde 2. marts 
 

laver mad. 
Der kan købes en løs Induktionsplade – 500 
kr. i stedet for. Bente tager det med KK.  
 
Bestyrelsen foreslår at vi til GF 2025 tager en 
debat blandt medlemmerne ift. økonomi.  
Der fremlægges hvordan klubben bruger sine 
penge nu og herefter kan der være en debat 
omkring fremtiden.   
 
Desuden foreslår bestyrelsen at der 
fremadrettet laves underskrift af referatet for 
GF (tilføjelse til vedtægter).  
 
Bente: Evaluering af frivillighedsfesten. De 
Gorm medlemmer jeg har talt med, har ikke 
givet positive tilbagemeldinger om festen. 
Festen henvendte sig ikke specielt til vores 
aldersgruppe.  
Pernille tager dette med retur til 
bestyrelsesmøde i JFS.  
 
GF JFS: 
Fint med prisoverrækkelse.  
Lidt rod med valgene til bestyrelsen.  
 
Klubledermøde:  
Se referat i Dropbox. 
 
Repræsentantskabsmøde: 
KK deltog. Foregik stille og roligt.  
 

4. Nyt fra de forskellige områder 
(GERNE SKRIFTLIGT) 
 
   - Kasserer v/Ole 
   - Arrangementer og klubliv v/Bente  
   - Faciliteter v/Stig (OBS: nyt reglement samt ny 
”Find Vej I” side). 
   - Træning v/Toke 
   
 - Nyt fra: 
          Klubhusudvalg 
          Skiudvalg 
          Jelling Musikfestival 

Kasserer: (Ole): 
Klubbens bankkonto bliver delt op efter 
ønske fra JFS´s revisor, så der skal 2 til at 
hæve fra ”den store pengekasse”. Derfor får 
vi lavet en driftskonto på ca. 100.000 kr.  som 
både Bent (primært) og jeg (i nødstilfælde) 
kan hæve på den. 500.000 kr. kommer på en 
konto, som kræver begges tilladelse. 
Jeg skal have samlet cpr-nr. på alle trænere 
med kontakt til børn, så vi kan få lavet nye 
børneattester. 
Toke melder navne til Ole ift. børneattester.  
 



          Hærvejsløbet 
    

Bent stopper som bogholder ved udgangen 
2025 og som skovkontakt ved udgangen af 
2024.  
 
PR og kommunikation: har sendt referat fra 
vores 1. møde ud. Vi er stille og rolig i gang 
med ”oprydning” på hjemmesiden. Hvilket 
telefonnummer må vi sætte på, som nye 
medlemmer kan kontakte? Formanden eller 
træningsudvalgsformand? (Toke vedtaget). 
Er det ok at vi sletter arrangementer der er 
mere end 1 år gammel i Gorm Event? 
OK fra bestyrelsen.  
Forslag til ny hjemmesiden: 
https://www.foreningssider.dk/  
Ny hjemmeside?  
Oplæg næste bestyrelsesmøde i maj fra 
Bente og/eller andre fra udvalget.  
 

Jellingløbet: havde søgt om 10.000 kr. til nye 
skilte. Er det ok at vi bestiller skilte – så vi har 
nogle ensartede skilte, der kan bruges i 
mange år? OK fra bestyrelsen.  
 
Arrangementer: 
JFM Sprint i Jelling By - har Ole styr på. 
Åbent løb i Gyttegård: Annett er stævneleder 
og Henrik er banelægger. 
DM Sprint og Sprintstafet: Annett og Jacob er 
stævneledere. Jørgen laver baner til Sprint og 
afventer svar fra Claus ang. stafetbaner. 
 
Kort og skovudvalg: 
Fokus på nytegning i Billund til Skole OL, 
revision af Jelling til JFM sprint og Jelling skov. 
Forårsmøde i Kort og skovudvalget er ikke 
afholdt endnu. 
 
Find vej i hjemmeside: 
Der er stor aktivitet i DOF for at få den nye 
”Find vej i” hjemmeside op og køre inden Find 
vej i dagen d. 27/4. Som klub skal vi sende 
billeder, filer med baner og status for vores 
projekter til DOF. Det sørger KK og jeg (Stig) 
for.  

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.foreningssider.dk%2F&data=05%7C02%7C%7C0860e7e262424104614b08dc464d567a%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638462545183133938%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=YFJZzx8piCajMl7Lbz0XQu%2B4idxBFfNrJdtC9DwcwWc%3D&reserved=0


Brochurer til Museumsskoven og Jelling Skov 
bestilles, når de gamle er opbrugt og der 
trykkes nye foldere, når kort er revideret.   
 
Træning 
Træningsplan er opdateret og ligger på 
hjemmesiden og der er lavet skriv til 
banelæggere, inkl. en lille beskrivelse om 
momenterne og link til TBU-bogen og 
kontaktoplysninger til Steen H. hvis der er 
nogle som har behov for sparring.  
OBS. Tidspunkt for træning er angivet til kl. 
17:00 i kalenderen -det skal vel rettes til kl. 
18:00. 
 
Rekruttering 
Find Vej dag: 
27. april 2024 kl. 10-12 med udgangspunkt fra 
Jelling skov, 4- baner på faste poster. 
Forbundet har lavet skabelon til Beach flag og 
kan købes gennem lasertryk.dk  
Str. ”Medium” (85 x 300 cm) m. 
jordspyd  1301 kr. + 95 i fragt. Mulighed for at 
tilføje OK Gorm logo – det er uden årstal, så 
det kan genbruges de næste år. -er det noget 
som vi skal investerer i?  
Vi bruger vores eget OK Gorm banner med 
skilt til find vej. 
 
Hjælpere på dagen: min egen familie og  
Kristina Buch + familie, Jens Kristian Lauersen 
+ familie og måske Nikolaj Damgaard med 
familie.  Så kunne der være noget aktivitet for 
børnene i mens. Afventer svar fra dem. 
- Klubhuset booket ved KK 
- Hvad er status på find-vej-posterne, er 
kortet på hjemmesiden opdaterer med 
hensyn til postplaceringer og nyeste kort? -
Stig opdaterer kort og poster sammen med 
KK. 
 
Naturens dag 
Naturens dag på Brandbjerg højskole d.  8. 
september 2024. 
 



 
Skole 
KK er i fuld gang med planlægningen - det 
lader til at der er styr på Skole-OL stævnerne. 
 
Talent og Elite 
Mangler endelig tilbagemelding fra Claus 
vedr. støttepolitik til Josefine. Vi er enige om 
at støtten skal være den samme som de 
sidste år, men han ville gerne justere teksten 
så den passer bedre i forhold til DOF’s 
støttepolitik. 
 

5. Træningsopstart 2. april v/Toke 
 
- Hjemmeside, Facebook  -  Er der styr på det?  
 

Officiel træningsstart 2. April 2024 kl. 18:00 
 
Der er lavet materiale til sæsonstart 3 
bannerbilleder med tekst samt lidt længere 
beskrivelse til selve begivenheden. Der skal 
lige laves en lille ændring i teksten, så det er 
endeligt klart i morgen. Der arbejdes på 
opdatering af filmen fra sidste år, måske med 
noget at det materiale DOF (Camilla Bevense) 
lavede til os sidste år. Ellers tænkes der på at 
filme lidt til selve sæsonstarten, så der kan 
laves en film ugen efter. 
  

6. Kalender 2024 
 
- Hvordan gør vi rent praktisk, så alle nødvendige 
informationer kommer i kalenderen?  
 

Bente:  
Annett vil gerne lægge informationerne i 
kalenderen – vi skal finde ud af, hvad der 
giver mening for medlemmerne. Skal møder 
også i kalenderen? Bestyrelsesmøder skal 
også med i kalenderen.  
Annett laver fortsat træningsplanen, så man 
har et overblik over hvornår man skal samle 
poster osv. – men hun vil fremadrettet kun 
lave rettelser i kalenderen (for at vænne os til 
at bruge kalenderen). 
 

7. Opfølgning/opdatering udviklingsplan 
 
- Tages på senere møde (eller særskilt møde) 
 

 
Afventer til senere.  

8. Eventuelt 
 
- Generalforsamling Sportens Venner, dato 

DGI Landsstævne juli 2025 i Vejle. Gorm kan 
melde sig som hjælper og/eller kan vi byde 
ind med en aktivitet?  



- Næste bestyrelsesmøde 2. maj 
- Arrangement Golfklubben (gave jubilæum) 
 

Vi afventer mere materiale/info fra dem. 
Pernille sender videre og vi tager det derfra.  
 
Webinarer? PT ikke flere planlagte i DOF 
kalenderen.   
Golfklubben har givet et arrangement for 
medlemmerne i golfklubben. Pernille sender 
info til bestyrelsen og vi tager det på næste 
møde. Evt. snakker om det inden.  
 
Naviair – arrangement: Pernille tager den 
videre kontakt og spørger lidt mere ind til 
arrangementet. Umiddelbart tænker vi at sige 
ja til det.  
 
Næste bestyrelsesmøde er 2. maj 2024.  
 
GF Sportens Venner: Pernille undersøger for 
dato – plejer vist at være i april måned. 
Pernille deltager hvis muligt.  
 

 


